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Miskolc Megyei Jogú Város 
Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata 
 
408.137-5/2021. 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának 2021. július 08. 
napján 09.00 órai kezdettel Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Ferdetetős 
Tárgyalójában tartott rendkívüli testületi üléséről. 
 
Jelen van:Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök, Szabó Mónika elnök-helyettes és Bárkányi Péter tag 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala részéről: 

• Dr. Kovácsné dr. Omar Leila jogi ügyintéző a jegyző képviseletében 

• dr. Maksa Bence jogi ügyintéző 

• Sipos Melinda önkormányzati ügyintéző 

• Hegedűsné Asztalos Ildikó pénzügyi ügyintéző 

• Donát Erika nemzetiségi-önkormányzati referens 
 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Testület 3 
képviselője közül 3 fő megjelent, az ülés határozatképes, amelyet megnyit. Ismerteti, hogy a rendkívüli 
ülés összehívására azért volt szükség, mert közeleg a Derenki búcsú, melyet minden évben támogattak, 
busszal elutaztak, hogy a miskolci lengyel közösség is részese lehessen. A döntéshozatal mielőbb 
szükséges, hogy a szervezési folyamatnak, szerződéskötésnek ne legyen akadálya.  
A jegyzőkönyvvezető Sipos Melinda, a jegyzőkönyv-hitelesítői feladatot Szabó Mónika látja el. 
Ismerteti a meghívóban szereplő napirendi pontot. Megkérdezi, hogy van-e észrevétel a napirenddel 
kapcsolatosan. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak a meghívó szerinti napirend 
elfogadásáról. 

 
A Testület 3 igen szavazattal elfogadta az ülés napirendjét. 

 
Napirendi pont: 
 
1. Javaslat a Derenki búcsún való részvételre, valamint egyéb nyári programokkal 

kapcsolatos döntés meghozatalára  
Előterjesztő: Elnök 
 
 
 
1. napirend: Javaslat a Derenki búcsún való részvételre, valamint egyéb nyári programokkal 

kapcsolatos döntés meghozatalára  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Elmondja, hogy nagyon sokáig nem volt biztos, hogy meg 
lehet-e szervezni a Derenki búcsút. A búcsú történetében a tavalyi volt talán az első, hogy elmaradt. 
Természetesen a hagyományápolás keretén belül az Országos Lengyel Önkormányzattal, Lengyel 
Intézet képviselőivel és néhány lengyel nemzetiségi önkormányzattal megemlékeztek szentmise keretén 
belül, kevesebb, mint 10 fővel. Idén még májusban is olyan helyzet volt, hogy nem volt biztos, hogy 
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ebben az évben megszervezhető lesz az esemény, ez csak nemrég derült ki. Önkormányzatuk kezdettől 
fogva minden évben támogatta a rendezést, utoljára 50 ezer forinttal.  
 
Bárkányi Péter: Elnézést kér, hogy megszakítja Elnök Asszonyt, de az egyértelmű, hogy 
megszavazzák. A haladás érdekében gyorsíthatnák az előzményt. Röviden ismerteti, hogy a Derenki 
búcsú miért fontos a lengyelség szempontjából. Az önkormányzatiság alapja az, hogy Derenken 
telepedtek le az első lengyelek több száz évvel ezelőtt, és ez alapozta meg azt, hogy Magyarországon 
hivatalos nemzetiségként bejegyezték a lengyelséget. Szokott lenni minden évben ez a Derenki búcsú, 
amit minden évben támogatnak. Ezzel kapcsolatban annyi lesz az érdekesség, hogy létrejött megint újra 
egy Derenki Egyesület, és az országos önkormányzat azt indítványoztá, hogy inkább ez az egyesület 
legyen az, aki ezzel a búcsúval konkrétan foglalkozik. Az idén még megy ez a hagyományos támogatás, 
jövőre viszont újra kell konceptualizálni. Kiemeli, hogy támogatja Elnök Asszony indítványát arra, hogy 
a hagyományokhoz híven 50 ezer forinttal támogassák a búcsút.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Kérdése, hogy kit fognak támogatni, mert a támogatói okirat azt jelenti, 
hogy valakinek a részére odaadják a pénzt, akik aztán elszámolnak vele. A másik megoldás, hogy 
önkormányzat nevére kiállított számlával számol el a Miskolci Lengyel Önkormányzat, úgy, hogy 
vásárolnak a rendezvényre valamit.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Minden évben ez utóbbi volt.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Kiemeli, hogy az nem támogatás, hanem a rendezvényhez való 
hozzájárulás.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Köszöni a segítséget, a határozatot ennek figyelembevételével 
fogalmazzák meg.  
 
Dr. Kovácsné dr. Omar Leila: Megerősíti a Kolléganő szavait.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: A javaslatot úgy terjeszti be, hogy önkormányzatuk pénzügyi 
hozzájárulást ad a Derenki búcsú megszervezéséhez 50 ezer forint összegben a 2021. évi költségvetés 
terhére. Kéri, szavazzanak a javaslat elfogadásáról. 

 
A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 
L-16/2021. (VII.08.) határozata: 
 
Tárgy: Derenki búcsú részére pénzügyi hozzájárulás 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete pénzügyi 
hozzájárulást nyújt a Derenki búcsú részére 50.000,- /azaz ötvenezer/ forint értékben a 2021. 
költségvetésből. 

 
 
Felelős:   Elnök  
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: A Derenki búcsúnak másik pénzügyi vonzata az, hogy minden 
évben indítanak egy 20 fős buszt a közösségük részére. Ezt a hagyományt az idei éven is szeretnék 
megtartani. Árajánlatot már kapott, ami nem éri el a 100 ezer forintot.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Felhívja a figyelmet, hogy amennyiben a végösszeg nem éri el a 100 ezer 
forintot, akkor nincs szükség szerződéskötésre, elég a számla, az elfogadó határozat.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: A buszköltségen túl még számítana egyéb kiadással, például 
ásványvíz, koszorú.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: A határozat megfogalmazásánál majd figyelni kell arra, hogy amennyiben 
úgy fogalmazzák meg, hogy 20 fő részére ásványvizet vásárolnak, akkor azután adót kell fizetni. 
Amennyiben úgy fogalmazzák meg, hogy a Derenki búcsúra szánnak összesen 100 ezer forintot, amibe 
beletartozik az összes költség, mint a busz, víz, stb. mint a rendezvényhez való hozzájárulás, az úgy 
költséghatékonyabb.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Akkor érdemes úgy megfogalmazni, hogy 100 ezer forintot szánjanak 
a búcsúra, amibe benne van a busz, koszorú, víz, ami a rendezvényhez szükséges.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Kérdése, hogyha 100 ezer forintot szavaznak meg, akkor 
szükséges szerződést kötni? 
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Nem, mert nem egyfajta szolgáltatás, beszerzés, hanem az összköltség. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Köszöni a segítséget. Elnök-helyettes Asszony javaslatát 
megfogadva, kéri, szavazzanak arról, hogy a Derenki búcsúra való utazásra és az egyéb felmerülő 
költségekre 100 ezer forintot összegkeretet biztosítanak a 2021. évi költségvetés terhére.  
 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 
L-17/2021. (VII.08.) határozata: 
 
Tárgy: Derenki búcsún való részvétellel kapcsolatos költségek 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja, hogy 2021 nyarán részt vesz a Derenki búcsún. 
 

2. A Képviselő-testület a rendezvénnyel kapcsolatosan felmerülő költségekre (különösen utazásra, 
koszorúra, ásványvízre) 100.000,- /azaz százezer/ forintot biztosít a 2021. költségvetés terhére. 

 
Felelős:   Elnök  
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Kérdése Elnök-helyettes Asszonyhoz, hogy a nyár folyamán 
korábban szó volt egy lengyelországi útról, annak a szervezése hogyan áll? 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: A védettségi igazolvány körül még mindig igen bonyolult a helyzet, 
szerinte ezt idén ki kellene hagyniuk. Helyette javasolja, hogy augusztus 7-én Budapesten tegyenek 
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látogatást a Parlamentbe, megjegyzi, hasonló okokból még ez is képlékeny. Utazás tekintetében neki 
ennyi javaslata van. 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Még lenne javaslata. Augusztus végére, valószínű, hogy az 
utolsó hétvégére az Országos Lengyel Önkormányzat tervez egy Összlengyelségi Országos Találkozót, 
ami összekapcsolódik egy ünnepséggel Balatonbogláron. Ennek a szervezését még most kezdik, azt 
azonban már tudja, hogy mivel összlengyelségi a találkozó, így sokba fog kerülni, amit az Országos 
Lengyel Önkormányzat nem fog tudni egyedül finanszírozni. Azonban a tavalyi év miatt nagyon sok 
helyi önkormányzatnak szép maradványa maradt, így megbeszélték, hogy minden helyi önkormányzat 
a saját közösségének szállásolását fizetné. A tervek szerint egy éjszakáról lenne szó. Itt kérdezi 
képviselőtársait, hogy amennyiben 20 fő jelentkező van, érdemes lenne egy buszt indítaniuk, és nekik a 
szállást biztosítani, mi erről a vélemény? 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Kérdése, hogy mikor lenne pontosan, és mekkora költséggel járna, 
szintén pontosan? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Augusztus utolsó hétvégéje. A költségeket nem tudja, mert 
először képviselőtársaival szerette volna ezt megvitatni. Amennyiben ez szóba jöhet, akkor megnézik a 
szállást. Megjegyzi, sajnos a Balatonon nagyon megdrágultak a szállások. Elmondja, hogy ő támogatólag 
döntene, mert Balatonra elutazni sokaknak nagy gond. Ez olyan alkalom lehetne, hogy együtt 
lehetnének, ismerkedhetnének a többi lengyel közösség tagjaival. Hangsúlyozza, ilyen összlengyelségi 
találkozó még nem nagyon volt országos szinten, ez nagyszerű alkalom lenne.  
 
Bárkányi Péter: Kérdése, hogy ez az őszi budapesti nagy Lengyel Találkozó, ami elmaradt az idén? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Mindenki azon volt, hogy inkább ne akkor legyen, mert az ősz 
amúgy is bizonytalan a járvány miatt. A másik probléma, hogy innen Borsodból nem sokan mennének, 
de Balaton az nagyon vonzó. 
 
Bárkányi Péter: Budapest messze van? Neki egyelőre annyi bántja a fülét, hogy amit Elnök Asszony 
interpretált, az nem támogatás, hanem konkrétan a lengyel nemzetiségnek egy fontos műsor programja, 
egy rendezvény, amire azt indítványozza, hogy mint miskolci lengyelség részt vegyenek rajta.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Megerősíti, ezt mondta. 
 
Bárkányi Péter: Elnök-helyettes Asszony jogosan feltett kérdése alapján tudnának erről dönteni, hogy 
pontosan mikor és mennyiért lenne mindez. Egyelőre annyit tudnak, hogy nagyon sokba kerülne a 
szállás Balatonbogláron, illetve gondolja bárhol, lévén, hogy ez augusztus utolsó hétvégéje. Nem tudja, 
hogy ennyi főre hol tervezik a szervezők a szállás biztosítását, még akkor is, ha ezt a helyi 
önkormányzatoknak kellene finanszírozni.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Elmondja, hogy nem a szervezet biztosítja, hanem egyénileg 
kell megszervezni.  
 
Bárkányi Péter: Akkor különösen érdemes lenne utánanézni, hogy 20 főre arra a hétvégére lesz-e 
szállás egyáltalán.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Már nézelődött, vannak szállások. 
 
Bárkányi Péter: Kérdése, hogy mennyibe kerül 20 főre egy szállás? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Nem 20 főre nézte, hanem az alapárat 1 főre. 
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Bárkányi Péter: Az mennyi? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: 16 ezer forint/fő volt az átlag. Ettől volt nyilván olcsóbb, de 
nagyon egyszerű, határ pedig a csillagos ég.  
 
Bárkányi Péter: Körülbelül össze lehet matekozni, hogy nagyjából mekkora összeget tenne mindez ki.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Kérdése, hogy a lengyelországi út elmarad vagy szervezik-e, mert arra 
betervezett az önkormányzat 1,5 millió forintot.  
 
Bárkányi Péter: Az a baj, hogy Lengyelország nem fogadja el a magyar igazolványt. Az említett 
összegből futná erre. Ez a balatoni út körülbelül 1 millió forintba kerülne.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Megjegyzi, ez a dátum nagyon érzékeny. Augusztus utolsó hétvégéje, 
kezdődik az iskola.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ez valószínűleg szombati nap lenne, akkor nem dolgoznak 
általában az emberek.  
 
Bárkányi Péter: Nem a dolgozásról van szó, hanem arról, hogy iskolakezdés, szeptember  … és 
innentől kezdve, nagyon faramuci a helyzet.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Részéről mehet, ha talál Elnök Asszony 20 embert, aki azon a 
hétvégén elmegy.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Kérdése, hogy lehet-e olyan határozatot hozni, amiben nincs 
pontosan megnevezve az összeg? 
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Olyan határozatot lehet hozni, amiben szerepel, hogy szeretnének 
elmenni, aminek a szervezése folyamatban van, és a pontos összeget vagy a következő ülésen hozzák, 
vagy most egy keretösszeg plafont.  
 
Bárkányi Péter: Az előző határozathoz hasonlóan, szerinte itt is meg lehetne határozni egy 
küszöbértéket, mert ha kevesebbet költenek, abból nem lesz probléma.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Igen, ilyet is lehet, de azt a képviselőknek kell megbeszélni. Megjegyzi, 
arra is van mód, ha mégis túllépik a keretet, hogy módosítsák a határozatot, csupán egyetértés kell hozzá.  
 
Bárkányi Péter: Kérdése, hogy milyen programok lesznek Balatonbogláron? 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Lesz egy koszorúzás az új emlékműnél. Úgy hallotta, hogy 
Nagykövet Úr, aki búcsúzik, az emlékmű felállítása volt az utolsó munkája. Kiegészítésként elmondja, 
hogy Balatonboglár szintén egy emlékhely Lengyelországnak, ott voltak a II. világháborús lengyel 
menekültek. 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Annyi észrevétele lenne, hogyha már ennyi pénzt kiadnak, hogy 
lemenjenek a Balatonra, akkor legyen már péntek-szombat, két éjszaka, mert egy éjszakáért ennyi pénzt 
kiadni … 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ő is ezen van, de ez képviselőtársain múlik.  
 



6 

Szabó Mónika elnök-helyettes: Azért említette. 
 
Bárkányi Péter: Kronológiailag haladva hozniuk kellene egy határozatot arról is, hogy 23-án a 
częstochowai Fekete Madonna fogadására – ami szintén a lengyelségnek egy nagyon fontos történelmi 
ereklyéje –, amely egy nagyon fontos esemény, és támogatnák azzal, részt vennének a szervezésben. 
Utána lesz a parlamenti látogatás. Majd amit Elnök-helyettes Asszony mondott, szerinte is úgy van 
értelme ennek a szakmai rendezvénynek Balatonbogláron, hogyha már péntek éjszaka meg tudna szállni 
a delegáció, az ottani esti konzultáción részt tudnak venni, és onnantól kezdve szombaton is végig 
tudják vinni, legyen egy lauf benne, hogy elérje a célját a rendezvény.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Egyetért. Kronológiailag haladva, a Fekete Madonna kép körül 
van egy kis fennforgás, nemrég beszélt a Szószóló Asszonnyal, Egerből jönne ide, de közben egy 
plébános elkérte, aztán mégse, szóval jelenleg úgy tűnik, mégis Egerből Miskolcra jön. Az a szabály, 
hogy akinél volt, az szállítja a következő helyre. Megjegyzi, a miskolciak feladata lesz, hogy szállítsák 
Derenkre, a búcsúra. A pontos dátum még egyeztetés alatt van, de kapcsolatban van a Szószóló 
Asszonnyal, megígérte, hogy azonnal értesíteni, amint biztos bármi. Nagyon fontos, hogy közösségük 
ott lesz a diósgyőri II. Szent János Pál pápa szobornál, mert odatervezték a főünnepséget, amely utána 
a diósgyőri templomban folytatódik szentmisével. Ebbe részt vesz önkormányzatuk is. Kiadásként 
merül fel koszorú költség majd.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Lesz még más is. Hűtőmágnest készíttetését találták ki, hogy 
ajándékba adják minden résztvevőnek, illetve a főbb meghívottaknak egy képet, amit 
bekereteztetnének. A végösszeg nem éri el a 100 ezer forintot, körülbelül 50 ezer forintba belefér.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Megjegyzi, korábban 150 ezer forintot irányoztak erre elő.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Nem lesz annyi a kiadás.  
 
Bárkányi Péter: Szerinte maradhatnak a 150 ezernél, legfeljebb kevesebb lesz, mert akkor ebbe belefér 
az egyéb járulékos költség, koszorú, stb.  
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Így van, és ha mégis el kell menni képért, mert nem tudják elhozni, 
akkor az sem jelent külön problémát.  
 
Bárkányi Péter: Kérdése Hegedűsnéhez, hogy a 150 ezer forint belefér-e a tervezett kiadásaikba.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Csak arra szeretné felhívni a figyelmet, hogy amikor el kell számolnia a 
számlákkal a támogató, a Bethlen Gábor Alapkezelő felé, akkor minden egyes számlához oda kell írnia 
a határozatszámot. Amennyiben nem születik döntés, nem tudja azt a számlát becsatolni, így az a saját 
költségük lesz. Nem győzi hangsúlyozni, minden kiadásról határozatot kell hozni. A tervezetek 
megküldését követően ő nem tudhatja naprakészen, hogy pontosan milyen kiadásaik lesznek, mi kerül 
megrendezésre, mi marad el mégis. Az nagyon fontos, hogy mindenről legyen határozat, még ha nincs 
is meghatározva, hogy tételesen mire mennyit lehet költeniük, de az általános, felmerülő költségekről 
dönteni kell. 
 
Bárkányi Péter: Ha jól érti, akkor most, ha hoznak egy határozatot, amiben a 150 ezer forint szerepel 
erre a rendezvényre, és ha jönnek a számlák, azokra a határozatszám rá lesz írva, hogy hova kellene 
elkönyvelni.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Igen.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Kérdése, hogy pontosan egyeznie kell az összegnek? 
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Hegedűsné Asztalos Ildikó: Ez akkor fontos, hogyha egy rendezvény túllépi a határozatban 
behivatkozott összeget, mert a számlákat hozzák, de nem figyelnek az összértékre, és mégha minimális 
összeggel is, de túllépik, akkor az nem jó. Ilyenkor vagy hoznak egy módosító határozatot, amiben 
megemelik az összeget… de ezt az önkormányzatnak, a képviselőknek kell figyelni.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Ha nem lépik túl, akkor viszont rendben van, mert kevesebb 
lehet. 
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Így van.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Megköszöni a tájékoztatást. Javasolja, hogy maradjon ez az 
összeg.  
 
Hegedűsné Asztalos Ildikó: Az előbb elmondottakat még annyival egészíti ki, hogy arra is szükséges 
figyelniük, hogy van egy bevételi keretük, amibe szintén bele kell férniük.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Megköszöni a kiegészítést. 
Kéri, hogy szavazzanak arról a javaslatról, miszerint 2021 júliusában megszervezik a Fekete Madonna 
imakörutat, amely kapcsán 150 ezer forintig a felmerülő költségeket a 2021. évi költségvetésükből 
biztosítják. 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 
L-18/2021. (VII.08.) határozata: 
 
Tárgy:Fekete Madonna imakörút  
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja, hogy 2021 júliusában megszervezi a Fekete Madonna imakörutat Miskolcon. 
 

2. A Képviselő-testült a rendezvénnyel kapcsolatos költségre 150.000,- /azaz százötvenezer/ 
forintot biztosít a 2021. évi költségvetésből. 

 
Felelős:   Elnök  
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Augusztusban kerülne sor a parlamenti látogatásra, arról 
szükséges döntést hozniuk. Előtte megkérdezi Elnök-helyettes Asszony, hogyan állnak a jelentkezéssel? 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Jelenleg 12-en vannak, plusz azok, akiknek nincs védettségije. Ezért 
is említette korábban, hogy függőben van még több dolog a védettségi miatt, várja a visszajelzést, hogy 
biztos nincs-e rá szükség, nehogy ott szembesüljenek vele. Megjegyzi, a parlament honlapján 
utánanézett, aszerint nem kérnek védettségit. 15-20 fővel tudnak menni, eszerint szervezik majd az utat. 
100 ezer forintot biztos meghaladja majd a költség. Terveik között szerepel, hogy kimennek majd még 
a lengyel parcellához, ott koszorúznak is. Szerinte 300 ezer forint szükséges majd a rendezvényre.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Kéri, szavazzanak arról a javaslatról, miszerint 2021. augusztus 
elején parlamenti látogatást és szakmai rendezvényt szerveznek, melynek célja a közösségépítés és 
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hagyományápolás. A program keretén belül ellátogatnak a lengyel parcellákhoz is koszorúzni, illetve 
megbeszélésük is lesz a lengyel szószóló asszonnyal, Ewa Rónayval. A rendezvényre 300 ezer forintot 
javasol a 2021. évi költségvetésből biztosítani.  
 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 
L-19/2021. (VII.08.) határozata: 
 
Tárgy: Budapesti szakmai program 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja, hogy 2021. augusztus elején budapesti szakmai programot szervez, melynek keretén 
belül sort kerítenek parlamenti látogatásra, lengyel parcellák koszorúzására, és a lengyel 
szószólójukkal, Ewa Rónayval egy megbeszélésre. 
 

2. A Képviselő-testült a programokkal kapcsolatos költségre 300.000,- /azaz háromszázezer/ 
forintot biztosít a 2021. évi költségvetésből. 

 
Felelős:   Elnök  
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Következő és a mai ülésen az utolsó javaslata a balatonboglári 
Lengyel Találkozón való részvételről, és annak felmerülő költségeiről szól. Kérdése képviselőtársaihoz, 
hogy mekkora összegkeretet tegyen fel szavazásra.  
 
Bárkányi Péter: 1 millióról beszéltek, de szkeptikus a végét illetően. 
 
Szabó Mónika elnök-helyettes: Szerinte legyen 1,5 forint, amit korábban a lengyel útra szántak.  
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök: Rendben, akkor a lengyelországi út helyett azt az összeget, erre 
csoportosítsák át. Kéri, szavazzak a javaslatról, miszerint részt vesznek 2021. augusztus végén, két 
napon át a balatonboglári Országos Lengyel Nemzetiségi találkozón. A rendezvényre 1,5 millió forintot 
javasol a 2021. évi költségvetésből. 
 
 

A Testület 3 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozza: 

 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 
L-20/2021. (VII.08.) határozata: 
 
Tárgy:Részvétel az Országos Lengyel Nemzetiségi Találkozón Balatonbogláron 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja, hogy 2021. augusztus végén részt vesz két napon keresztül az Országos Lengyel 
Nemzetiségi Találkozón Balatonbogláron. 
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2. A Képviselő-testült a programokkal kapcsolatos költségre 1.500.000,- /azaz egymillió- 
ötszázezer/ forintot biztosít a 2021. évi költségvetésből. 

 
Felelős:   Elnök  
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
 
 
Bárcziné Sowa Halina Dorota elnök:Megköszöni a Képviselő-testület aktív részvételét, valamint a 
Polgármesteri Hivatal dolgozói munkáját A mai ülést 9 óra 47 perckor bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 ………………………………..    ..……………………………. 
 Bárcziné Sowa HalinaDorota Szabó Mónika 
 elnök jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
      ………………………………..                                   ……………………………… 
 Sipos Melinda Dr. Kovácsné dr. Omar Leila 
 jegyzőkönyvvezető jogi ügyintéző 
 
A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva: 

 
 

…………………………………. 
Dr. Ignácz Dávid 

jegyző 


